
                      Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch 

 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Michaľany, 

konaného dňa 28.06.2023 o 16.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného 

úradu v Michaľanoch 

Prítomní: 

• Mgr. Zoltán Tarbaj – starosta obce 

• Bc. Ján Kremenák  

• Marián Dolgoš 

• Tomáš Gergeľ 

• Mgr. Emília Širotníková 

• Michal Handura 

• Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková 

• Valéria Orosová 

Hostia: podľa prezenčnej listiny  

 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu rokovania 
4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Michaľany za rok 2022 

6. Schválenie Záverečného účtu obce Michaľany za rok 2022 

7. Úprava rozpočtu - rozpočtové opatrenie č. 2 

8. Žiadosť o kúpu obecného majetku – pozemku (p.č. 581/1) 

9. Žiadosť o kúpu obecného majetku – pozemku ( p.č. 671/2) 

10. Informácie starostu obce 

11. Podnety poslancov obce 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

K bodu č.1 Otvorenie 

Mgr. Zoltán Tarbaj, starosta obce, privítal všetkých prítomných poslancov v zasadacej 

miestnosti obecného úradu kontrolórku p. Ing. M. Hudačkovú, ekonómku p. Kaľavskú a hostí 

podľa prezenčnej listiny. Ospravedlnil sa za svoju neprítomnosť poslanec Mgr. Peter Kolesár 

MBA a Matej Voroňák.  OZ je uznášaniaschopné.  

 

 

 



K bodu č. 2  Určenie zapisovateľa a overovateľov  

Mgr. Zoltán Tarbaj, starosta obce, určil zapisovateľku a overovateľov zápisnice.  

Zapisovateľka:    Ing. Lucia Goreová 

Overovatelia zápisnice:   Valéria Orosová 

     Tomáš Gergeľ 

K bodu č. 3 – Schválenie programu rokovania  

Starosta prečítal program rokovania, ktorý bol zverejnený v súlade so zákonom na úradnej 

tabuli a webovej stránke obce. Následne dal hlasovať o uznesení týkajúcom sa programu 

rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky. 

Uznesenie č. 13/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje program rokovania obecného zasadnutia 

podľa pozvánky. 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová  

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 4 – Kontrola plnia uznesení  

Starosta obce prečítal uznesenia zo zasadnutia OZ z 19.4.2023.  

Uznesenie č. 6a/2023 

Uznesenie č. 6b/2023 

Uznesenie č. 7/2023 

Uznesenie č. 8/2023 

Uznesenie č. 9/2023 

Uznesenie č. 10/2023 

Uznesenie č. 11/2023 

Uznesenie č. 12/2023 

Členovia OZ nemali k uvedeným uzneseniam žiadne výhrady. 

 



K bodu č. 5 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce 

Michaľany za rok 2022 

Kontrolórka obce p. Hudačková uviedla, že jej povinnosťou je predložiť obecnému 

zastupiteľstvu Stanovisko k záverečnému účtu  obce Michaľany za rok 2022.  Odborné 

stanovisko bolo spracované na základe predloženého návrhu. Návrh bol zverejnený 18.5.2022 

na úradnej tabuli.  

V stanovisku boli hodnotené: 

- náležitosti návrhu záverečného účtu obce 

- údaje o plnení rozpočtu 

- aktíva a pasíva 

- stav a vývoj dlhu 

- hospodárenie príspevkových organizácií v pôsobnosti obce 

- poskytnuté dotácie podľa jednotlivých príjemcov 

- finančné usporiadanie finančných vzťahov. 

V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúčala 

obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu Obce Michaľany 

za rok 2022 výrokom celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad. 

Z poslancov nemal nikto žiadne otázky k záverečnému účtu obce. 

Po prečítaní Stanoviska k návrhu záverečného účtu za rok 2022 poslanci hlasovali v 

nasledovnom uznesení. 

 

 

Uznesenie č. 14/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra 

a stanovisko k Záverečnému účtu obce za rok 2022. 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová  

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 6 - Schválenie Záverečného účtu obce Michaľany za rok 2022 

Kontrolórka obce vysvetlila výsledok hospodárenia nasledovne: „Rozpočtový výsledok 

hospodárenia sa berie z bežných príjmov a z bežných výdavkov, čiže to je bežný rozpočet 

a z kapitálových príjmov a z kapitálových výdavkov. Bežný rozpočet bol + 51.408,67 €  

kapitálový bol – 104.043,78 €. Z toho vyšiel schodok bežného a kapitálového rozpočtu vo 

výške -52.635,11 €. Tento schodok sa navyšuje o finančné prostriedky, ktoré zostali 

z predchádzajúceho roka. Sú však prostriedky, ktoré sa vylučujú z prebytku, čiže nám navyšujú 

schodok a vylučuje sa 137.847,70 €. Bol upravený schodok bežného a kapitálového vo výške -

190.482,81 €. Keďže sa finančné operácie do výsledku hospodárenia neberú, ale my ich musíme 

mať, lebo príjmové boli vo výške 286.000,-€ výdavkové vo výške 25.000,- € tak tam finančné 

operácie  máme + 260.871,39 € a z týchto operácii sa vykryje schodok bežného a kapitálového 

rozpočtu.  Takže nám zostane 70.388,58 €. Tieto finančné prostriedky sa presúvajú do 

rezervného fondu v tomto roku a sú použiteľné na rok 2023 na kapitálové výdavky po 

odsúhlasení zastupiteľstvom.“ 

Kontrolórka prečítala návrh na uznesenie a poslanci zaň hlasovali nasledovne. 

 

Uznesenie č. 15/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

1. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie schodok rozpočtového hospodárenia v sume              

- 52.635,11 EUR, ktorý sa upravuje – zvyšuje o nevyčerpané fin. prostriedky zo ŠR a podľa 

osobitného predpisu v sume 137.847,70 EUR.  

 

2. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie zostatku finančných operácií v sume                         

+ 260.871,39 EUR na:   

- vysporiadanie schodku rozpočtového hospodárenia v sume 190.482,81 EUR 

 - tvorbu rezervného fondu v sume 70.388,58 EUR 

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová  

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 7 -Úprava rozpočtu - rozpočtové opatrenie č. 2 

Ekonómka p. Kaľavská vysvetlila, že rozpočtové opatrenie upravuje bežné výdavky, kapitálové 

výdavky, finančné operácie výdavkové, bežné príjmy, príjmové finančné operácie. P. 

ekonómka vysvetlila toto opatrenie po jednotlivých položkách prítomným poslancom. 

 

Poslanec Kremenák sa pýtal na položku Rekonštrukcia športového areálu, že čo je to za 

položku. Starosta mu vysvetlil, že vyšla výzva na rekonštrukciu športových areálov cez MIRRI 

so spoluúčasťou 5%.  Je to spoluúčasť za rekonštrukciu. Suma 5.000,- € je za projektovú 

dokumentáciu. Je to ihrisko pri základnej škole. Projekt sa volá Rekonštrukcia športového 

areálu s atletickou dráhou a multifunkčným ihriskom. Projektová dokumentácia zahŕňa celý 

areál okrem existujúceho multifunkčného ihriska, výzva je určená pre obec nie pre školy. Mala 

by sa rekonštruovať celá atletická dráha 250m, doskočisko, vrh guľou, prerobené asfaltové 

ihrisko – multifunkčné s iným povrchom. Poslanec Kremenák sa pýtal, či potom bude otvorený 

športový areál pre obyvateľov obce. Starosta uviedol, že v dopoludňajších hodinách a počas 

vyučovania by areál využívala škola a po vyučovaní verejnosť, bude poverená osoba – správca, 

ktorý sa bude starať o tento areál.  

Starosta dal hlasovať za uznesenie. 

 

 

 

Uznesenie č. 16/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 2 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová  

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

K bodu č. 8  -Žiadosť o kúpu obecného majetku – pozemku (p.č. 581/1) 

Starosta uviedol, že obci bola doručená žiadosť o kúpu obecného pozemku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa od pána Gažiho. Žiadosť dostali poslanci vopred mailom. Stanovisko 

starostu je, že on je proti predaju akéhokoľvek nehnuteľného majetku obce, ale o predaji alebo 

nájme  rozhodujú poslanci. Žiadateľ, ktorý bol prítomný na obecnom zastupiteľstve v žiadosti 

uviedol, že nemá vedomosť o tom, že na pozemku obec niečo chce stavať. Starosta uviedol, že 

podľa územného plánu platného od roku 2008 je toto miesto určené na výstavbu bytových 

domov. Pozemok je celý obecný, jeho koniec je určený na športové ihriská a pozemok za ním 



je vo vlastníctve reformovanej cirkvi - takisto podľa platného územného plánu – určený na 

výstavbu domov. Starosta vysvetlil, že momentálne sa tam nestavia, ale raz by ten pozemok 

mohol byť pre obec potrebný. Žiadateľ uviedol, že o pozemok sa riadne stará a je si vedomý, 

že nie je jeho. Poslanci sa zhodli na tom, že bolo by vhodnejšie žiadať o odkúpenie celého 

pozemku, ktorý využívajú všetci vlastníci bytov v danom bytovom dome, lebo kúskovanie 

pozemkov by mohlo byť nešťastným riešením do budúcnosti. Poslanci o zámere odpredať 

obecný majetok hlasovali nasledovne. 

 

 

 

Uznesenie č. 17/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje zámer odpredať obecný majetok - pozemok 

p.č. 581/1 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za 0 

Proti Michal Handura, Valéria Orosová 

Zdržal sa Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Mgr. Emília Širotníková 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

 

 

 

K bodu č. 9  - Žiadosť o kúpu obecného majetku – pozemku ( p.č. 671/2) 

Starosta uviedol, že bola podaná žiadosť o kúpu pozemku za účelom sceľovania pozemku od 

pánov Hološa a Čikoša.  V žiadosti bolo uvedené, že žiadajú o odkúpenie pozemku v katastri 

Michaľany s parcelným číslom 671/2 s rozlohou 64m2 za účelom sceľovania pozemkov. Túto 

žiadosť poslanci dostali pred konaním zastupiteľstva vopred mailom. Jedna sa o predaj malého 

trojuholníka 64m2. Starosta uviedol, že nejedná sa o sceľovanie, lebo pozemok 674/2 tiež patrí 

obci. Starosta už v predchádzajúcom bode uviedol, že nemá právo rozhodovať, rozhodujú 

hlasovaním poslanci. Rozhodnutie, či sa bude môcť stavať na pozemku týchto majiteľov 

rozhoduje stavebný úrad, podľa všetkých podmienok, ktoré je nutné splniť. 

Majiteľka susedného pozemku B.B. prišla informovať obecné zastupiteľstvo o tom, že 

žiadatelia ju nedostatočne informujú o zámere na ich pozemku. Ona neodporúča im tento 

pozemok odpredať. Tiež uviedla, že bude musieť poriešiť vlastníctvo na pozemku pri jej dome, 

lebo podľa jej vedomostí pozemok, ktorý aktuálne patrí obci bol vo vlastníctve jej predkov. 

Starosta dal hlasovať za nasledujúce uznesenie. 

 



 

Uznesenie č. 18/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje zámer odpredať obecný majetok - pozemok 

p.č. 671/2 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za 0 

Proti Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Starosta uviedol, že o neschválení odpredania pozemku budú žiadatelia písomne vyrozumení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 10  - Informácie starostu obce 

Starosta uviedol: 

- sme zapojení do projektov: 

1. prostredníctvom Ministerstva informatizácie a regionálneho rozvoja SR s názvom 

Rekonštrukcia športového areálu s atletickou dráhou a multifunkčným ihriskom v 

sume cca 430.000€ . Ak bude náš projekt schválený, vo verejnom obstarávaní môže 

byť nižšia, nevie sa za koľko bude vysúťažená. Súťaž v prípade získania finančných 

prostriedkov sa uskutoční cez Vestník, keďže sú to práce nad 300.000 €.  Je potrebné 

schváliť, že sa zapájame do projektu formou uznesenia. Starosta prečítal uznesenie 

a dal zaň hlasovať. 

 

Uznesenie č. 19/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Michaľanoch schvaľuje: 

a) predloženie žiadosti o finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

Rekonštrukcia športového areálu s atletickou dráhou a multifunkčným 

ihriskom realizovaného v rámci výzvy na podanie žiadosti o poskytnutie 

dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja číslo: 2/2023/SRR Ministerstva 

investícii, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Michaľany; 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu do výšky 5% zo sumy predmetnej zákazky, ktorá vzíde z procesu 

verejného obstarávania (v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci) ;   

  

 

Hlasovanie Mená poslancov 

Za Ing. Mgr. Ľudmila Dudašková, Marián 

Dolgoš, Bc. Ján Kremenák, Tomáš Gergeľ, 

Michal Handura, Mgr. Emília Širotníková, 

Valéria Orosová  

Proti 0 

Zdržal sa 0 

Neprítomní Matej Voroňák,  Mgr. Peter Kolesár MBA 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

2. je stále podaná výzva na Envirofond, už prebehli odborné hodnotenia a zajtra by 

mali byť sprístupnené. Sú tam podané dve výzvy na prelome júla a augusta by sme 

sa mali dozvedieť, či dostane obec finančné prostriedky. Prvý projekt sa týka 

obecného úradu a kultúrneho domu – zvýšenie energetickej účinnosti – nový obecný 

úrad. Týka sa to výmeny strechy, okien, zateplenie, výmena elektriky a kúrenia. 

Druhý projekt sa týka výstavby vodovodu – ul. Luhyňská a Slepá od ul. Novej. Boli 

dopĺňané obidve žiadosti. Mali by ich ohodnotiť hodnotitelia. 

3.  Obnova administratívnej budovy v obci Michaľany – týka sa to starého obecného 

úradu. Žiadosť bola podaná. Prebieha aktuálne VO cez Vestník. Prebieha komunikácia 



s verejným obstarávateľom, kde sa vyžiadavajú technické veci ohľadom projektovej 

dokumentácie. Je to konzultované s projektantom. Ak bude všetko v poriadku 

a v prípade schválenia finančných prostriedkov -  na jeseň by sa mohlo začať robiť 

a určite by sme do zimy stihli  vymeniť obe strechy. 

- bola informácia, že by mala byť zverejnená výzva do konca júna  na Miestnu občiansku 

preventívnu službu. Malo by to byť od počtu obyvateľov. Ak by refundovali 100% 

miezd, tak obec by do toho šla 

- rozkopané chodníky z dôvodu inštalácie optickej siete -  do konca augusta by sa to malo 

ukončiť. V preberacom protokole bude uvedené, že miesta, kde boli vedené ich siete 

musia dať do pôvodného stavu a ak aj neskôr niečo sadne tak to budú musieť prísť 

opraviť 

 

Ospravedlnila sa poslankyňa Širotníková a odišla 17.45 hod.  

 

- parkovisko pri rímskokatolíckom kostole -na parkovisku sa finančne bude obec 

spolupodieľať. Uskutočnilo sa  miestne šetrenie – zúčastnili sa ho zástupcovia 

z dopravného inšpektorátu a  zo správy ciest, pán farár a starosta. Chýbal zástupca 

z okresného úradu z odboru cestných komunikácii. Dopravný policajt aj pán zo správy 

ciest dali podmienky, ktoré sa týkajú parkoviska. V pondelok bude stretnutie 

s dopravnou projektantkou -  ona bude riešiť dočasné aj to následné dopravné značenie. 

Okrem parkoviska p. starosta riešil s týmito zástupcami aj možnosť umiestnenia 

dopravných zrkadiel: 

1. na križovatke ulíc Na sídlisku a Cintorínska ulica 

2. na križovatke pri žel. stanici  

3. dve zrkadlá pri výjazde zo ZŠ na Hlavnú ulicu (jedno orientované na chodník 

a jedno na cestu) 

- v našej obci boli realizované akcie: 

o  1. máj  

o  Deň matiek  

o  Deň detí 

Starosta sa poďakoval materskej škole za  prípravu časti programu, MS SČK -  

ktorý bol hlavným organizátorom Dňa detí v spolupráci s obcou a OLDSTARS, 

ktorí varili sponzorsky guľáš 

- Starosta poprosil poslancov, aby apelovali na obyvateľov obce, aby si kosili obecné 

priestranstvá pred domami, lebo obec aktuálne má málo ľudí na kosenie. Dnes bolo 

prítomných 5 aktivačných. Pokiaľ stihnú dokosiť už musia opäť začať. Je vhodné sa 

vrátiť k pôvodnému zvyku, ktorý bol zaužívaný a každý si kosil sám. 

- Starosta priblížil poslancom a hosťom finančnú situáciu na príklade: momentálne 

poplatok za plyn a elektriku máme približne 14.000 € za mesiac v objektoch patriacich 

obci. Mesačne by nám malo dôjsť nejakých 80.000 € z podielových daní. V mesiaci máj 

nám došlo 21.000 € a v mesiaci jún 47.000 € a z toho je splátka 14.000 € je za energie 

a nie je v tom zahrnutá ZUŠ a ZŠ a platy.  

- Starosta sa  zúčastnil na Sneme ZMOSU v Bratislave. Obec je členom ZMOSU. Bol 

zvolený predseda p. Božík, ktorý je primátorom Partizánskeho. Robí online zasadnutia 

každé dva týždne. Dňa 15.6.2023 sa zúčastnil Športového dňa starostov a primátorov 

v Trebišove pod záštitou ZMOSU južného Zemplína. Zúčastnilo sa 220 primátorov 

a starostov z východného Slovenka. 

- na zdravotnom stredisku je osadená nová brána p. poslancom Handurom. Kľúče ešte 

nie sú odovzdané. V areáli došlo k úpravám terénu. 



- p. Farkaš vypracuje návrh na ozvučenie domu smútku, urobí cenovú ponuku. Ak by sa 

tam robilo nové káblovanie, vyspravili by sa zároveň aj praskliny, ktoré tam aktuálne 

sú, tie sa nezväčšili asi sa budova zastabilizovala. Zakúpi sa aj malý prenosný 

reproduktor k hrobom s dvomi mikrofónmi. Ten prenosný reproduktor by našiel 

využitie aj pri besedách na obecnom úrade. Kúpa  by sa mala zrealizovať počas letných 

prázdnin. 

- pri ihrisku z agátového dreva prebehlo VO. Bolo oslovených 10 firiem. VO je ukončené 

vyhrala firma OLI ihriská zo západného Slovenska. Práve sa podpisujú zmluvy. Od 

prevzatia staveniska do 4 mesiacov by to ihrisko malo byť hotové. Obec sa spolupodieľa 

na zemných prácach a podkladoch, oni vyrobia, montujú prvky, ukotvia ich, dodávajú 

certifikáty. 

 

Ospravedlnila sa poslankyňa Orosová a odišla 18.05 hod. 

 

- dokončenie drvenia kameňa by malo trvať dva pracovné dni termín ale nevieme, výkon 

bude preplatený po dokončení prác 

- došla správa z vnútorného auditu 19.5.2023, čo sa týka multifunkčného ihriska. „Plníme 

nejaké opatrenia a mali sme aj nejaké nedostatky. Nedostatky sme niektoré museli 

rýchlo odstrániť, aby sme nedostali penále a pokutu týkali sa finančnej administratívy 

a finančnej kontroly. Opatrenia sme spísali s kontrolórkou a ekonómkou a zaslali na 

Úrad vlády Slovenskej republiky na Odbor vnútorného auditu. Je to expozitúra 

v Prešove. Odtiaľ bola na vnútornom audite trojčlenná komisia. Obec im odovzdala 

originály všetkých vyžiadaných materiálov. Ak si niekto správu vyžiada cez slobodný 

prístup k informáciám, sprístupníme mu tie časti, ktoré môžeme. Ten  kto dal podnet na  

audit, by si správu mal vyžiadať z úradu, ktorý ju vypracoval a oni mu sprístupnia časti, 

ktoré môžu, z dôvodu GDPR.  Boli tam vratky  2.100 € z multifunkčného ihriska – 

nedočerpanie finančných prostriedkov“ (jedna položka sa prekročila a iná nedočerpala). 

Poslanec Kremenák sa pýtal, či je ihrisko materiálovo v poriadku. Starosta uviedol, že 

podľa auditu áno, sú tam náhrady materiálov, ktoré tam mohli byť a je to v poriadku. 

Dokopy je v správe  uvedených 11 nedostatkov. 

- obec plánuje sa urobiť postrek chodníkov a jarkov proti burine 

- cez grant SPP došli dva prvky na detské ihrisko pri polícii – lezecká stena a kolotoč, do 

týždňa dvoch by mali byť osadené 

- podarila sa znížiť cena plynu dohodou, kým trvá viazanosť s SPP. Obec platila mesačne 

6.100 € za plyn  a od júla sa bude platiť 2.500 €, takže do konca roka by sa malo reálne 

ušetriť 20.000 €. 

 

 

K bodu č. 11  - Informácie poslancov obce 

Poslanec Dolgoš upozornil na potok na Majerskej ulici hlavne v tej časti, kde sa stavia 

modlitebňa. Panely dolu sú povypadávané. Tiež upozornil na potrebu riešenia vodovodu na 

Luhyňskej ulici. Starosta uviedol, že ak budeme vedieť, či peniaze dostaneme z Envirofondu 

tak podľa toho sa zariadime. Ak budeme mať vyjadrenie z Envirofondu , že peniaze naša obec 

nedostane z podanej výzvy bude obec realizovať stavbu z obecného rozpočtu. Poslanec vyjadril 

potrebu zriadenia bankomatu v našej obci. Starosta uviedol, že vstúpi do jednania s bankami. 

 

Poslanec Kremenák sa pýtal na ihrisko z agátového dreva, či sa tam znižoval počet prvkov, aby 

sa nenavyšovala cena projektu. Starosta uviedol, že nebude realizovaný, je vypustený altánok 

pri CBA po konzultáciách s projektantkou a ministerstvom. Ostatné prvky sú zachované. 



Príprava podkladu bude na obci, ale pri niektorých prvkoch sa vyžaduje len štrková zóna, záleží 

od dopadovej plochy. Poslanec uviedol, že starosta sám by mal byť príkladom a kosiť si sám 

pred svojou bytovkou ak vyzýva ostatných obyvateľov, aby to robili. Vyslovil tiež potrebu 

výmeny znehodnotených dopravných značiek v obci, čím skôr. Tiež sa pýtal na to, kto rozhodol 

o umiestnení dopravných značiek na Školskej ulici, lebo sú umiestnené dosť nešťastne hneď za 

križovatkou a niektorí si ju ani nevšimnú. Starosta odpovedal, že dopravný inšpektorát. 

Poslanec zdôvodnil potrebu návrhov poslancov, ich realizáciu, termínovať, aby sa vedelo 

dokedy budú splnené, aby sa neopakovali 10 krát. Hovoril tiež o tom, že je potrebné sa 

zamyslieť a zamestnať nejakých ľudí na dohodu ohľadom kosenia. 

 

Poslanec Handura sa pýtal, či na obci sú nejakí odborní zamestnanci, ktorí by zabezpečili 

opravu svetiel na dome smútku. Starosta uviedol, ak ide o jednoduchšie opravy zabezpečia to 

obecní zamestnanci ak je treba niečo vo  väčšom rozsahu tak pán Fedor. 

 

Poslanec Dolgoš navrhol, zamyslieť sa nad vytvorením drobnej prevádzkarne v Michaľanoch 

– drobnej s.r.o., kde by 100% majiteľom bola obec, ale bolo by potrebné si k tomu sadnúť 

a rozpočítať to či by to bolo rentabilné a pracovali by tam naši ľudia. 

 

Poslanec Gergeľ navrhol ohradiť na Staničnej ulici priestor kde je aktuálne suť. 

 

Poslankyňa Dudašková pýtala, sa či by nebolo možné vyzvať majiteľov pozemkov, aby si 

pokosili svoje pozemky, ktoré sú vo vnútri obce. Tiež sa pýtala, či by starosta dovolil, ďalšej 

firme ťahať optické vlákna, keďže obec je rozkopaná. Starosta uviedol, že nie. Upozornila, že 

priechody pre chodcov nie sú namaľované ešte stále a poprosila starostu, aby sa to dalo 

doporiadku do septembra.  

 

K bodu č. 12  - Rôzne 

Hosť podľa prezenčnej listiny Š. V. uviedla, že v Michaľanoch nemáme len Klub Senior ale 

máme aj celoslovenský klub Jednotu dôchodcov na Slovensku. Upozornila, že členovia Jednoty 

dôchodcov na Slovensku majú možnosť pri 6 dňových pobytoch v 19 liečebňach získať 100 € 

poukaz lebo tým, že sú členovia Jednoty dôchodcov na Slovensku tak cena pobytu je 

zvýhodnená. Poprosila poslancov, aby sa táto informácia  o tejto možnosti šírila medzi 

dôchodcami. 

Tiež uviedla, že upovedomila a poprosila dôchodcov, aby si po kosení obcou pred svojimi 

domami pozametali. 

Teraz 19.7.2023 bude realizovaný zájazd do Maďarska do Nyiregyházy na kúpalisko Klubom 

Senior ale v prípade nenaplnenia autobusu členmi je možnosť prihlásiť sa ja pre nečlenov. Cena 

cestovného autobusom je 12€ na osobu. 

 

K bodu č. 13  - Záver 

Starosta poďakoval prítomným za ich účasť a teší sa na ďalšie zasadnutie OZ. 

Zasadnutie sa ukončilo o 18.50 hod. 

  

Zapisovateľka: 

Ing. Lucia Goreová, dňa 29.6.2023    ................................................................  



Overovatelia zápisnice:  

Valéria Orosová, dňa 4.7.2023   ..................................................................  

Tomáš Gergeľ, dňa 5.7.2023    .................................................................. 


